
PROTOKÓŁ NR IX/2021 

z obrad IX sesji Rady Miejskiej w Bieruniu, która odbyła się w dniu 30 września 2021 r.  
w Sali Sesyjnej Urzędu Miejskiego w Bieruniu 

 
 
Obecni: 

1.   Na stan 15 radnych:    obecnych   14 
   nieobecnych    1 
   usprawiedliwionych   0 
 

2. Burmistrz Miasta Krystian Grzesica, Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł, Sekretarz Miasta 

Jolanta Sałęga, Skarbnik Miasta Dorota Przybyła, Radca Prawny, naczelnicy wydziałów. 

 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

3. Uczczenie pamięci Honorowego Obywatela Bierunia ks. kardynała Stanisława Nagy’ego w setną 

rocznicę urodzin.  

4. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej z dnia 26.08.2021 r. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji zadań w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja o realizacji uchwał z poprzednich sesji. 

7. Stanowiska, wnioski i opinie komisji. 

8. Wolne głosy. 

9. Wykonanie budżetu za I półrocze 2021 roku oraz informacja o kształtowaniu się WPF. 

10. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej — według załącznika. 

11. Blok informacyjny. 

12. Zakończenie obrad IX sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. 

 

 

Ad 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Nyga działając na podstawie ustawy 

o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r., art. 20 ust. 1 otworzył obrady IX sesji Rady Miejskiej 

w Bieruniu, które odbyły się w Sali Sesyjnej Urzędu Miejskiego w Bieruniu. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że liczba obecnych radnych pozwala na prawomocne 
obradowanie. Przywitał wszystkich uczestniczących w obradach sesji rady.  
 
Ad 2 
Przewodniczący Rady zapytał, czy wszyscy otrzymali zawiadomienie z zaproponowanym porządkiem 
obrad i projektami uchwał oraz czy wnoszą o jego poszerzenie, ograniczenie lub zmiany.  
Nie zgłoszono uwag do porządku obrad. 
 
Ad 3 
Przewodniczący Rady przedstawił biografię księdza kardynała Stanisława Nagy’ego oraz poddał pod 
głosowanie stanowisko: 
 
 



2 
 

Stanowisko 1 
30 września 2021 r. w setną rocznicę urodzin księdza kardynała Stanisława Nagy’ego Rada Miejska  
w Bieruniu pragnie uczcić pamięć urodzonego w Bieruniu Honorowego Obywatela naszego miasta. 
Kardynał Stanisław Nagy pamiętający o swoich korzeniach ślązak, patriota, wybitny teolog, 
wychowawca pokoleń studentów, duchowny silnie przywiązany do kultu patrona naszego miasta  
św. Walentego, obrońca rodziny i wartości chrześcijańskich stanowi wzór człowieka zarówno godnego 
zapamiętania jak i naśladowania.  

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka -  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Stanowisko zostało przyjęte jednogłośnie, przy 14 głosach za. 
 
Ad 4 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół z VIII sesji Rady Miejskiej, która odbyła się 
w dniu 26 sierpnia 2021 r.  
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka -  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław WSTRZYM. 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
  

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

Protokół został przyjęty większością głosów, przy 13 głosach za, 1 wstrzymującym się. 
 
Ad 5 
Burmistrz Miasta Krystian Grzesica uzupełnił sprawozdanie, które radni otrzymali w formie pisemnej 
o informacje, które nie zostały w nim ujęte, a dotyczące m. in.: zmian kadrowych, wydarzeń, które 
odbyły się w okresie międzysesyjnym, w tym m.in. Dni Bierunia, Dożynki, narodowe czytanie na 
Rynku, odwiedziny Prezydenta WADA Waldemara Bańki, Turniej Taneczny NitroErg Dance Festival, 
pożar hali sportowej przy ul. Szarych Szeregów, Partnerski Rajd Rowerowy Tychy – Bieruń – Tychy, 
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spotkania sprawozdawcze z OSP Bieruń Stary oraz OSP Czarnuchowice, zawody sportowe, obchody 
setnych urodzin księdza kardynała Stanisława Nagy’ego. Ponadto wspomniał o rozmowach 
dotyczących umiejscowienia bankomatu na Rynku, o spotkaniu dotyczącym reorganizacji ruchu na 
Starówce, o zdjęciu rusztowań z muralu upamiętniającego strajk w kopalni Piast. Wspomniał również 
o inwestycjach w trakcie realizacji, w tym m. in.: III etap modernizacji wałów na Wiśle, decydująca faza 
remontu budynku Dworca Kolejowego w Bieruniu Nowym, przebudowa ul. Mieszka I, budowa łącznika 
ul. Hodowlanej z ul. Ekonomiczną, budowa ścieżki rowerowej od ul. Św. Kingi do ul. Zarzyna, wymiana 
oświetlenia przy ul. Warszawskiej, przygotowanie do wymiany oświetlenia przy ul. Domy Polne oraz 
ul. Wawelskiej podpisanie umowy na przebudowę dojazdu do garaży przy ul. Granitowej, remont 
chodników na ul. Chemików, modernizacja boiska KS Unia Bieruń Stary. Wspomniał również, że Gmina 
Bieruń zajęła 1 miejsce jako najbardziej aktywna gmina w zakresie przyjmowania wniosków  
w programie Czyste Powietrze. 
W czasie dyskusji głos zabrała radna Barbara Panek-Bryła, która zapytała czy wiadomo jak długo hala 
sportowa przy ul. Szarych Szeregów będzie nieczynna oraz czy znane są już przyczyny pożaru. Zgłosiła 
również potrzebę wpłatomatu PKO ze strony seniorów. 
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta.  
Krystyna Wróbel zapytała o usługę rozgraniczenia nieruchomości.  
  
Ad 6 
Sekretarz Miasta poinformowała, że uchwały podjęte na poprzedniej sesji zostały przesłane 
do organów nadzoru. Do tej pory nie wpłynęły żadne uwagi dotyczące tych uchwał.  
 
Ad 7 
Przewodniczący Komisji: Bezpieczeństwa, Gospodarki, Społecznej i Finansów przedstawili tematy 
wiodące, wnioski i stanowiska podjęte na posiedzeniach Komisji we wrześniu br. bez opinii 
dotyczących tematu głównego i projektów uchwał będących w porządku obrad dzisiejszej sesji.  
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że członkowie Komisji w miesiącu wrześniu br. 
przeprowadzili kontrolę w Biurze Funduszy Zewnętrznych oraz przedstawił wniosek podjęty na 
posiedzeniu komisji. 
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformował, że Komisja w okresie 
międzysesyjnym spotkała się jeden raz w celu rozpatrzenia skargi na Dyrektora Przedszkola 
nr 3 w Bieruniu, w związku z którą będzie podejmowana uchwała oraz przedstawił sprawozdanie  
z pracy Komisji za 2020 r. 
 
Ad 8 
W tym punkcie porządku obrad jako pierwszy zabrał głos Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Przestrzennej i Nieruchomości Łukasz Odelga, który odpowiedział na poprzednie pytanie zadane 
przez radną Krystynę Wróbel w 5 punkcie porządku obrad.   
W kolejności głos zabrał Przewodniczący Rady, który poprosił o udzielenie informacji odnośnie wiedzy 
urzędu na temat budowy spalarni w Tychach. Na pytanie odpowiedział Burmistrz Miasta oraz 
Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Agnieszka Sklorz. Głos w tym 
temacie zabrał również Przewodniczący Komisji Gospodarki, który poinformował, że razem  
z Przewodniczącym Komisji Bezpieczeństwa zaplanowali temat spalarni w ramach spraw bieżących 
posiedzenia łączonych Komisji.  
 
Ad 9 
Wykonanie budżetu za I półrocze przedstawiła Skarbnik Miasta Dorota Przybyła.  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i jako pierwszy zabrał głos, pozytywnie oceniając wykonanie 
budżetu za I półrocze. 
Następnie głos zabrała radna Natalia Grosman, która zapytała czy samorządy planują wyrazić znak 
protestu odnośnie Polskiego Ładu.  
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Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta. 
W kolejności zgłoszeń głos zabrała radna Barbara Panek-Bryła, która zapytała o nadwyżkę budżetową 
wynikającą głównie z niższego wykonania wydatków inwestycyjnych oraz czy jest strategia odnośnie 
rozwiązania problemu rosnących wydatków.  
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie następującą opinię: 

Opinia 1 
Rada Miejska pozytywnie opiniuje wykonanie budżetu za I półrocze 2021 r. oraz informację  
o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Opinia została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad 10 
Rada przystąpiła do rozpatrzenia projektów uchwał: 

a) w sprawie zmiany Statutu miejskiej instytucji kultury pod nazwą Bieruński Ośrodek Kultury. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Bieruńskiego Ośrodka Kultury Adam 
Kondla. 
Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
Komisji. 
W dyskusji głos zabrał radny Damian Gerycki, który w kilku słowach opowiedział o budynku Remizy. 
Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara WSTRZYM. 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
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za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

Uchwała Nr IX/1/2021 została podjęta większością głosów, przy 13 głosach za i 1 wstrzymującym się. 
 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bierunia na lata 2021-2027. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta.  
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
Komisji w wersji z dnia 23 września 2021 r. 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin WSTRZYM. 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

Uchwała Nr IX/2/2021 została podjęta większością głosów, przy 13 głosach za i 1 wstrzymującym się. 
 

c) w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2021 rok. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta. 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
Komisji w wersji z dnia 23 września 2021 r. 
W dyskusji głos zabrał radny Piotr Świerkosz, który zadał pytanie odnośnie kwoty na usunięcie 
skutków pożaru hali oraz czasu na zrealizowanie prac. Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta. 
Przewodniczący Rady, poddał uchwałę pod głosowanie: 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr IX/3/2021 została podjęta jednogłośnie. 
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d) w sprawie przyjęcia „Gminnego programu ograniczenia niskiej emisji” 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska  
i Gospodarki Odpadami Agnieszka Sklorz.  
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
Komisji. 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław WSTRZYM. 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

Uchwała Nr IX/4/2021 została podjęta większością głosów, przy 13 głosach za i 1 wstrzymującym się. 
 

e) w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej na 2022 rok „Udzielanie świadczeń 
zdrowotnych w zakresie rehabilitacji dzieci niepełnosprawnych z terenu Gminy Bieruń  
w warunkach domowych". 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Naczelnik Wydziału Nadzoru i Spraw 
Społecznych Katarzyna Mazurczyk.  
Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
Komisji. 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr IX/5/2021 została podjęta jednogłośnie. 
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f) w sprawie zmiany uchwały dotyczącej wysokości i zasad ustalania dotacji celowej dla 

podmiotów prowadzących żłobki na terenie Gminy Bieruń.  
 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Naczelnik Wydziału Nadzoru i Spraw 
Społecznych Katarzyna Mazurczyk. 
Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
Komisji.  
Jako pierwszy w dyskusji głos zabrał radny Piotr Świerkosz, który zapytał czy potwierdzono informacje 
odnośnie otwarcia żłobka przy ul. Mikołaja oraz czy miasto kalkuluje ewentualne dofinansowanie dla 
dzieci z tego żłobka.   
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta. 
Kolejno głos zabrała radna Natalia Grosman, która negatywnie oceniła uzależnienie dotacji od 
dochodu. Do tematu odniósł się radny Piotr Świerkosz. 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr IX/6/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 

g) w sprawie przyjęcia zadania z właściwości Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego w zakresie 
zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie zimowym 2021/2022. 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Tomasz Pawlus.  
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały oraz zapytał czy ustalono stawkę tego zadania i czy się zmieniła. 
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta. 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian WSTRZYM. 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty - 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
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11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos  Brak głosu – 1 radny 

Uchwała Nr IX/7/2021 została podjęta większością głosów, przy 12 głosach za, 1 wstrzymującym się. 
Jedna osoba nie oddała głosu z powodu problemów technicznych. 
 

h) w sprawie przyjęcia prowadzenia zadania publicznego z właściwości Powiatu Bieruńsko-
Lędzińskiego w zakresie termomodernizacji budynku sali gimnastycznej Liceum 
Ogólnokształcącego w Bieruniu realizowanego w ramach projektu pn. "Modernizacja 
energetyczna budynków użyteczności publicznej w Gminie Bieruń". 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Naczelnika Wydziału Inwestycji  
i Remontów Andrzej Bialik. 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr IX/8/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 

i) w sprawie zmiany uchwały nr VIII/15/2021 Rady Miejskiej w Bieruniu  
z dnia 26 sierpnia 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Bieruńsko-
Lędzińskiego. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta.  
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
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9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr IX/9/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 

j) w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Przedszkola nr 3 z Oddziałami Integracyjnymi  
w Bieruniu. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady. 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 
 

k)  Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia WSTRZYM. 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria WSTRZYM. 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 2 głosy 

Uchwała Nr IX/10/2021 została podjęta większością głosów, przy 12 głosach za, 2 wstrzymujących 
się.  
 
Ad 11 
Przewodniczący Rady poinformował, że korespondencja, która wpływa do Rady jest na bieżąco 
przekazywana radnym albo Przewodniczącym Komisji. 
 
Ad 12 
Przewodniczący Rady zamknął IX sesję Rady Miejskiej w Bieruniu. 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 
 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała:  
Justyna Kasperczyk 


